

Example Coaching Agreement

Client name: <Name>
Address: <Street House Number, Zip-Code, City, Country>
E-mail: <e-mail address>
Date: <DD/MM/YYYY>
Session fee: ## EUR/session

Client Statement

I agree to undertake <number of session> sessions of 45 minutes each to address key changes I wish to make in my life. I am committed to taking positive action to make improvements in my life and to meeting the goals I identify as necessary to do this. I am committed to being as open and honest as necessary in order to work with my coach towards achieving my goals.

Timetabling of Sessions

If I need to re-arrange any appointments, I will give at least 48 hours notice. I understand that if I fail to give 48 hours notice, my coach will be within his/her rights to charge for that session.

Ground Rules

1. As the client I understand that I am fully responsible for the decisions and choices reached during the coaching sessions.
2. I understand that 'coaching' is a relationship I have with my coach that is designed to facilitate the development of personal or professional goals and develop a plan/strategy for achieving those goals.
3. I understand that coaching is a comprehensive process, which may involve all areas of my life. I acknowledge that deciding how to handle any issues is my responsibility.
4. I understand that coaching is not a substitute for counselling, mental health care or substance abuse treatment.
5. I agree to commit to the program of coaching sessions to facilitate the required change. I understand that if I am not satisfied with my progress during this time and wish to cancel my remaining sessions, I may do so at any time up 48 hours before the following session

I have read and agree to the above:

Name:

Signature:

Date:

Beispiel Coaching Agreement

Name des Klienten: <Name>
Adresse: <Strasse Hausnummer, PLZ, Ort >
E-mail: <e-mail address>
Datum: <TT/MM/JJJJ>
Coaching Gebühr: ## EUR/Sitzung

Klienten Zustimmungserklärung

Ich bin damit einverstanden, <Anzahl der Sitzungen> Sitzungen von jeweils 45 Minuten durchzuführen, um wichtige Änderungen zu behandeln, die ich in meinem Leben vornehmen möchte. Ich bin entschlossen, positive Maßnahmen zu ergreifen, um mein Leben zu verbessern und die Ziele zu erreichen, die ich als notwendig erachte. Ich bin entschlossen, so offen und ehrlich wie nötig zu sein, um mit meinem Coach an der Erreichung meiner Ziele zu arbeiten.

Zeitplanung von Sitzungen

Wenn ich Termine neu vereinbaren muss, werde ich mindestens 48 Stunden im Voraus Bescheid geben. Ich verstehe, dass mein Coach das Recht hat, für diese Sitzung Gebühren zu erheben, wenn ich nicht 48 Stunden im Voraus absage.

Grundregeln

1. Als Kunde verstehe ich, dass ich voll verantwortlich für die Entscheidungen bin, die während der Coaching-Sitzungen getroffen wurden.
2. Ich verstehe, dass „Coaching“ eine Beziehung zu meinem Coach ist, die die Entwicklung persönlicher oder beruflicher Ziele erleichtern und einen Plan / eine Strategie zur Erreichung dieser Ziele entwickeln soll.
3. Ich verstehe, dass Coaching ein umfassender Prozess ist, der alle Bereiche meines Lebens betreffen kann. Ich erkenne an, dass es in meiner Verantwortung liegt, zu entscheiden, wie mit Problemen umgegangen werden soll.
4. Ich verstehe, dass Coaching kein Ersatz für Beratung, psychische Gesundheit oder damit zusammenhängenden Missbrauch ist.
5. Ich bin damit einverstanden, mich zum Programm der Coaching-Sitzungen zu verpflichten, um die erforderlichen Änderungen zu ermöglichen. Ich verstehe, dass ich, wenn ich mit meinen Fortschritten in dieser Zeit nicht zufrieden bin und meine verbleibenden Sitzungen absagen möchte, dies jederzeit bis 48 Stunden vor der folgenden Sitzung tun kann

Ich habe Folgendes gelesen und bin damit einverstanden:

Name:

Unterschrift:

Datum: